

Minister of Sport  
and Persons with Disabilities



Ministre des Sports  
et des Personnes handicapées

Ottawa, Canada K1A 0M5



**W**elcome to National Coaches Week!

**C**oaches play an important role in an athlete's journey. They are the mentors, the experts and the inspiration for achievement.

**T**heir true passion for sport contributes to the learning, development and continuous improvement of athletes. Their endless dedication allows sportsmen and sportswomen to reach their dreams.

**I** am proud of all the hard work that has brought our athletes to where they are now, and I look forward to their future successes. As Minister of Sport and Persons with Disabilities, I want to thank all the organizers and volunteers involved in making this week of celebration possible.

**B**ienvenue à la Semaine nationale des entraîneurs!

**L**es entraîneurs jouent un rôle important dans le cheminement des athlètes. Ils sont des mentors et des experts; ils sont une source d'inspiration.

**G**âce à leur grande passion pour le sport, ils encouragent les athlètes à développer et à améliorer leurs talents. C'est avec un dévouement sans borne qu'ils les aident à réaliser leurs rêves.

**J**e suis fier de tous les efforts qui ont permis à nos athlètes d'être là où ils sont, et j'ai hâte de les voir réussir. À titre de ministre des Sports et des Personnes handicapées, je remercie tous les organisateurs et bénévoles qui ont rendu cette semaine de célébration possible.

The Honourable / L'honorable Kent Hehr

Canada 



CANADA 150